
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 14 maja 2018 roku  
w Urzędzie Miejskim w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu ( lista obecności, jako załącznik nr 2). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1400. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że Burmistrz Robert 
Lewandowski złożył wniosek w sprawie zwołania sesji, a następnie odczytał wniosek 
(wniosek stanowi załącznik nr 3). 
Burmistrz Robert Lewandowski  uzasadniając złożony wniosek powiedział, że            
w interesie gminy jest, aby jak najszybciej rozstrzygnąć przetarg na zadanie budowę 
ścieżki rowerowe Żmigród –Osiek i przetarg na zadanie budowę świetlicy                  
w Dobrosławicach. Burmistrz podkreślił, że środki, które zostały zapisane w budżecie 
na zadanie budowa ścieżek rowerowych w wysokości ponad 1.600.000,-zł nie będą 
wydane, ponieważ zostanie złożony wniosek o zwiększenie dotacji. Kontynuując 
temat Burmistrz powiedział, że Gmina powinna otrzymać dofinasowanie, ponieważ   
w tej sprawie rozmawiał z p. Dyrektor z Departamentu Rozwoju Regionalnego.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Radny Andrzej Radek zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Budzisza.  
Radny Andrzej Budzisz wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 14 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Andrzeja 
Budzisza Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych, czy są 
uwagi lub wnioski do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Zespół 
Placówek Kultury zadania pn.” Budowa świetlicy wiejskiej wraz                           



z zagospodarowaniem terenu w miejscowości Dobrosławice” w ramach 
programu rozwoju obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, operacja typu 
„Inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne” w ramach działania: 
„Podstawowe usługi i odnowa wsi na obszarach wiejskich”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik Ref. IRL omówił projekt uchwały. 
Gmina w wyniku ograniczenia nałożonego przez ustawodawcę w Rozporządzeniu 
Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawach szczegółowych warunków i trybu 
przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej objętego programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 mówi o tym, że jeden beneficjent może 
złożyć tylko jeden wniosek o przyznanie pomocy, z terenu gminy mogą zostać 
złożone tylko dwa wnioski.   Urząd złożył wniosek na zadanie budowa świetlicy         
w Kliszkowicach, a Zespół Placówek Kultury złożył wniosek na realizację zadania 
„Budowa świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem terenu w miejscowości 
Dobrosławice”. Wniosek o przyznanie pomocy finansowej został złożony do Zarządu 
Województwa Dolnośląskiego w ramach naboru „Inwestycje w obiektach pełniących 
funkcje kulturalne”. Uchwała podjęta przez Radę będzie uzupełnieniem złożonego 
wniosku. 
Radny Karol Kalinka skierował zapytanie, na jakim etapie jest przygotowana 
inwestycja oraz wartość inwestycji. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformowała, że inwestycja jest przygotowywana 
od dwóch lat. Mieszkańcy Dobrosławic z funduszu sołeckiego sfinansowali projekt 
świetlicy. Pozwolenie na budowę jest, a wartość zadania waha się w granicach 600-
800 tys. zł. Następnie burmistrz wymienił miejscowości, gdzie zostaną wybudowane 
nowe świetlice: Osiek, na który pozyskano 300 tys. zł dotacji, Powidzko wniosek        
o dofinasowanie złożył ZPK, Kiszkowie i Dobrosławice mają dokumentację                 
i pozwolenie na budowę, i zostały złożone wnioski o dofinansowanie. Świetlica          
w Węglewie zostanie wybudowana w nowej technologii - konstrukcji drewnianej jest 
w trakcie realizacji po rozstrzygniętym zapytaniu.  
Radny Andrzej Budzisz skierował zapytanie, w którym miejscu zostanie 
wybudowana świetlica w Dobrosławicach i termin realizacji. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik ref. IRL poinformował, że świetlica zostanie 
wybudowana przy placu zabaw za boiskiem sportowym, a termin realizacji maj– 
czerwiec 2019r.   
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że na dziś nie wiemy czy otrzymamy 
dofinansowanie na realizację zadania. Do rozdysponowania jest 37 milionów na cały 
Dolny Śląsk.  
Pan Ireneusz Pyczak kierownik ref. IRL powiedział, że należą się słowa 
podziękowania dla sołtysów, którzy przygotowali informacji potrzebne, aby złożyć 
wniosek o dofinasowani np. plan imprez, które będą się odbywały w świetlicy. 
Radna Bożena Żołnierowicz poprosiła o informację, kiedy zostanie rozstrzygnięty 
wniosek na Kliszkowice. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że wniosek został złożony na koniec 
kwietnia, a rozstrzygnięcie może być za pół roku.   
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie, czy wnioski w sprawie budowy 
świetlicy w wymienionych przez p. Burmistrza miejscowościach zostały wyłonione na 
podstawie ustalonych kryteriów np. najbardziej potrzebujących. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że mieszkańcy tych miejscowości 
nie mają odpowiednich świetlic, dlatego wnioskowali o budowę nowych.  



Radny Karol Kalinka skierował zapytanie, czy w Powidzku zostanie wybudowana 
nowa świetlica, czy będzie przeprowadzony remont starej. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że w miejscu remizy strażackiej 
zostanie wybudowany nowy obiekt świetlicy. Razem z budynkiem świetlicy zostanie 
wybudowany garaż na samochód dla straży.    
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (15 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.320.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Żmigród  na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
W wieloletniej prognozie finansowej na lata 2018 - 2035 zostały uaktualnione kwoty 
dochodów i wydatków. Wprowadzone zmiany wynikają ze zmian w budżecie.  
Do wieloletniej prognozy zostało wprowadzone nowe przedsięwzięcie 
"Zabezpieczenie ruin Kościoła w Powidzku" łączne nakłady na zadanie wynoszą - 
25.338,00.-zł. Zadanie to zostało wprowadzone, ponieważ część tego 
przedsięwzięcia było realizowane w tamtym roku. Kiedy realizacja zadanie jest 
rozpisana na dwa lata to należy zapisać je w wieloletniej prognozie. 
Następnie p. Skarbnik przeszła do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian       
w budżecie. 
DOCHODY: 

 149.000,00.-zł - dokonuje się przeniesienia między paragrafami- Drogi publiczne 
gminne, 

 184.500,00.-zł - dokonuje się zwiększenia środków na dofinansowanie własnych 
zadań bieżących pozyskanych z innych źródeł - dotyczy dofinansowania z PKP do 
zagospodarowania terenu przy stacji, 

 2.248.937,00.-zł - zwiększa się wpływy z wykupu nieruchomości-Gospodarka 
gruntami i nieruchomościami, 

 2.800,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu różnych dochodów - dotyczy wpłat             
z Nadleśnictwa Żmigród 

 2.000,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu wpływy z usług - dotyczy wpływów za 
cmentarz, 

 125.500,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu wpływów z podatku od czynności 
cywilno -prawnych z Urzędów Skarbowych, 

 157.250,00.-zł - zmniejsza się plan dotacji – Przedszkole,  

 544.253,00.-zł - dokonuje się przesunięcia między paragrafami -Przedszkole, 

 126.040,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu dotacji celowej - inne formy wychowania 
przedszkolnego, 

 31.010,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu wpływów z różnych dochodów - Domy 
pomocy społecznej, 

 6.000,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu wpływów z Usług opiekuńczych, 

 80.534,00.-zł - zwiększa się plan z tytułu dotacji celowej – Pomoc materialna dla 
uczniów   

 87.000.-zł - zmniejsza się plan z tytułu wpływów z tytułu odsetek - świadczenia 
rodzinne, 

 143.396,73.-zł - dokonuje się przesunięcia między paragrafami -tworzenie              
i funkcjonowanie żłobków, 



 4.000,00-zł zmniejsza plan dotacji celowej –uaktualniona dotacja na park liniowy 
WYDATKI: 

 30.000,00.-zł - zwiększa się plan na zakup usług remontowych – drogi publiczne 
gminne, 

 60.000,00.-zł - zwiększa się plan na zakup usług pozostałych – drogi publiczne 
gminne 

 184.500,00.-zł - zwiększa się plan na zakup usług remontowych -dotyczy remontu 
placu przy stacji PKP, 

 10.000,00.-zł - zmniejsza się plan na zakup środków dydaktycznych - Szkoły 
podstawowe, 

 2.000,00.-zł - zmniejsza się plan na zakup energii –Szkoły podstawowe 

 2.290,00.-zł - zmniejsza się plan z tytułu opłat na zakup usług 
telekomunikacyjnych- Szkoły podstawowe  

 17.000,00.-zł - zmniejsza się plan na wynagrodzenia osobowe – inne formy 
wychowania przedszkolnego, 

 9.590,00.-zł - zwiększa się plan na zakup usług pozostałych-Gimnazja, 

 6.650,00.-zł - zmniejsza się plan z tytułu odpisu na ZFŚS – Gimnazja, 

 2.940,00.-zł - zmniejsza się plan z tytułu odpisu na ZFŚS- Licea ogólnokształcące, 

 890,00.-zł - dokonuje się przesunięcia między paragrafami - Świetlice szkolne, 

 80.534,00.-zł - zwiększa się plan na stypendia dla uczniów – Pomoc materialna 
dla uczniów, 

 1.049,23.-zł - dokonuje się przesunięcia między paragrafami - Utrzymanie zieleni 
w miastach i gminach, 

 Dokonuje się zmiany w planie funduszu sołeckiego sołectwa Karnice na kwotę 
4.000,00.-zł  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o informację w sprawie wpływu         
z wykupu nieruchomości. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformowała, że wnioski na pozyskanie środków 
na wykonanie zadań zostały złożone, ale żeby można było przeprowadzić przetargi 
należało pokazać i zabezpieczyć środki w budżecie (środki ze sprzedaży                  
w nieruchomościach). Po otrzymaniu dofinansowania środki zostaną zwrócone. 
Następnie p. Burmistrz poinformował o wysokości środków, które gmina otrzyma: 
491 tys. zł na inwestycję hoteliku i 452 tys. zł na inwestycję budowa drogi rowerowej 
Osiek – Książęca Wieś, i ponad 1400.000,-zł otrzymamy środków ze ścieżek 
rowerowych. Łączny przychód do budżetu wyniesie ponad 2.400.000,-zł. 
Kontynuując temat p. Burmistrz nadmienił, że na dziś nieruchomości sprzedano na 
kwotę ok. 900 tys. zł, ale jest szansa na sprzedaż kolejnych nieruchomości dotyczy 
POM-u oraz działek pod zabudowę jednorodzinną. Następnie burmistrz poinformował 
o inwestycjach, które będą realizowane na terenie gminy; utrzymanie dróg, budowa 
boisk, budowa dróg i chodników, budowa ciągów pieszo-rowerowych. Kolejnym 
tematem, który poruszył p. Burmistrz było przejęcie dróg wojewódzkich, które są na 
terenie miasta (od Ronda w kierunku Stacji Paliw Pieprzyka oraz od Ronda               
w kierunku węzła S5). Następnie p. Burmistrz poinformował o uzgodnieniach             
z DZDiK, w sprawie wykonania przez gminę dokumentacji budowlanej ciągów 
pieszo-jezdnych przy drogach j/w. Wykonanie dokumentacji pozwoli na podpisanie 
porozumienia z DZDiK i przekazanie środków w wysokości 50% wartości inwestycji, 
ponieważ zmieniło się prawo i jednostki mogą sobie pomagać przekazując środki 
finansowe.   



Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska w sprawie przekazania kwoty          
w wysokości 1800, -zł na podstawie porozumienia dla Gminy Rawicz na tworzenie      
i funkcjonowanie żłobków.  
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że jest to dofinansowanie pobytu 
dziecka z gminy Żmigród w żłobku w Rawiczu na podstawie złożonego wniosku 
przez Rodziców.  Burmistrz w uzasadnieniu powiedział, że pomoc została udzielona, 
ponieważ na dziś nie mamy żłobka. 
Wiceprzewodnicząca rady Halina Szaniawska poprosiła o informację na temat 
sytuacji finansowej rodziny.  
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że nie może takich informacji udzielić.  
Radny Karol Kalinka skierował zapytania do Burmistrza: 

 w sprawie wykreślenia zadania budowy poczekalni i informacji turystycznej przy ul. 
Batorego w Żmigrodzie.  

 Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że środki w wysokości 23 tys. zł 
zostały przeniesione na inne zadania „ Przebudowa, rozbudowa i zmiana sposobu 
użytkowania Szkoły Podstawowej przy ul. Batorego w Żmigrodzie na budynek 
Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie. Następnie Burmistrz poinformował, co 
spowodowała zmianę planów. Został wykonany projekt przebudowy budynku 
urzędu, aby przeprowadzić przebudowę zakładano możliwość pozyskania 
środków zewnętrznych. Wartość kosztorysowa przebudowy budynku wynosi ok. 6 
milinów złotych. Natomiast za półtora roku szkoła przy ul. Batorego będzie pusta. 
Kontynuując temat Burmistrz poinformował, że zostanie przygotowana koncepcja 
budynku urzędu w miejscu szkoły, a na przyległym terenie powstanie parking na 
30 miejsc. Działka przy działce szkolnej zostanie wystawiona na sprzedaż pod 
deweloperkę i budynek urzędu zostanie wystawiony na sprzedaż, za który będzie 
można uzyskać 2-3 miliony złotych. Burmistrz poinformował, że przygotowana 
koncepcja adaptacji budynku szkoły na urząd zostanie przedłożona Radzie, aby 
podjęła decyzję. Środki, które zostały zapisane na to zadanie w wysokości 23 tys. 
zł są na opracowania koncepcji zagospodarowania budynku.  Zadanie, które 
zostało wykreślone w sprawie budowy poczekalni i informacji turystycznej przy ul. 
Batorego w Żmigrodzie, jeżeli budynek urząd będzie zlokalizowany przy ul. 
Batorego to poczekalnia informacji turystycznej będzie w budynku urzędu, albo 
zostanie zlokalizowana w miejscu pierwotnym.   

Radny Karol Kalinka skierował zapytania do Burmistrza: 

 czy był szacowny koszt przebudowy szkoły  
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że opracowana koncepcja 
przebudowy budynku da informację, jakie będą koszty. 
Radny Karol Kalinka skierował zapytania do Burmistrza: 

 budowa budynku pełniącego funkcje  edukacyjne i kulturowe przy trasie dawnej 
kolejki-Stacja Osiek. 

Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że tym budynkiem będzie świetlica, 
która  będzie miała taką nazwę dla potrzeb wniosku. Przy świetlicy będzie parking,     
z którego będą mogli korzystać rowerzyści. 
Radny Karol Kalinka skierował zapytania do Burmistrza: 

 gospodarka gruntami i nieruchomościami, zagospodarowania terenu przy ul. 
Wileńskiej i Wieży Ciśnień, czy zadania zostaną zrealizowane. 

Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że zostaną zrealizowane. 
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytania do Burmistrza: 
- czy działki na POM-ie zostały sprzedane.  



Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że nie zostały jeszcze sprzedane, 
ale do najemców poszła propozycja, że mogą je nabyć.  
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytania do Burmistrza: 
- środki w kwocie 30 tys. zł zostały zapisane na bezdomne psy   
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że opieka nad bezdomnymi 
zwierzętami należy do obowiązków gminy. Natomiast kwota w wysokości 30 tys. zł 
jest opłatą za usługę, która obejmuje wyłapywanie i przetrzymywanie zwierząt           
w schronisku. 
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytania do Burmistrza: 
- modernizacja budynku szkoły na urząd, radny poprosił o informację w sprawie 
kosztów budowy nowego budynku urzędu, koszty remontu obecnego budynku  
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że koszt remontu budynku urzędu  
to ok.5-6 milionów złotych. Natomiast budowa nowego obiektu to koszty dużo 
wyższe, a ponadto znaleźć działkę pod budowę byłoby bardzo trudno. Adaptując 
budynek szkoły na urząd wiele pomieszczeń będzie można wykorzystać.   
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytania do Burmistrza: 
- modernizacja Wieży Ciśnień. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że dokumentacja na modernizację 
został opracowana. Następnie zostanie złożony wniosek do Konserwatora o wpisanie 
do rejestru zabytków, a kolejnym krokiem będzie złożenie wniosku o pozostanie 
środków z Ministerstwa Kultury i Urzędu Marszałkowskiego, które dają wsparcie 
finansowe na zabytki. 
Radny Leszek Kraszewski powiedział, że zadanie budowa placu przed budynkiem 
PKP jest zasadne. Kolejnym tematem, który poruszył radny dotyczył zabezpieczenia 
środków na remont ruin w Powidzku. Radny podkreślił, że budynki sakralne na 
terenie naszej gminy są w stanie dobrym.  Radny poruszył temat cmentarza 
komunalnego w Radziądz, o który należy dbać np. kosząc trawę. Na zakończenie 
radny poruszył temat toalet przy Centrum Handlowym w Żmigrodzie ich brak jest 
dużym utrudnieniem dla mieszkańców oraz na parkingu przy OSIR-e. Toalety nie 
muszą być przez cały rok, tylko przez okres wiosny, lata i jesieni.  
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, ze temat należy przeanalizować           
i rozważyć, ustawienie toalety na parkingu przy OSIR. Natomiast zmienił się 
właściciel terenu, na którym jest centrum handlowym i do nowego właściciela 
zostanie wysłane pismo w sprawie ustawienia toalet. Burmistrz odniósł się do ruin    
w Powidzku, że zabezpieczone środki pozwolą na zakończenie dokumentacji,           
a następnie będą wnioskować o środki na zabezpieczenie ruin. Następnie burmistrz 
poinformował o środkach z funduszu rekultywacji na remont drogi Bychowo- 
Węglewo.  Kolejnym tematem, który poruszył Burmistrz dotyczył centrum 
przesiadkowego, iż PKP robiło projekt na wykonanie inwestycji zagospodarowanie 
terenu przed budynkiem dworca. Udało się doprowadzić do tego, że na dniach 
zostanie podpisane porozumienie z PKP w sprawie przekazania środków, ponieważ 
gmina będzie inwestorem zstępczym i zrealizuje to zadanie. 
Radny Leszek Kraszewski skierował zapytanie, czy budynek PKP będzie 
remontowany, ponieważ takie informacje były przekazane przez Burmistrza. 
Burmistrz Robert Lewoniewski przypomniał, że półtora roku temu takie informacje 
przekazał na sesji, ale na dzień dzisiejszy nie mamy żadnego potwierdzenia, że 
dworzec PKP zostanie wyremontowany. 
Radna Joanna Kantor w sprawie prac przy ruinach w Powidzku, co zostanie 
wykonane.  



Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że zostanie położone nowe pokrycie 
wieży, która stoi oraz zostaną wykonane zabezpieczenia murów. Ponadto otoczenie 
ruin zostanie zagospodarowane. 
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie do Burmistrza; 
-w sprawie zmniejszenia wydatków na budowę boiska. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik Ref. IRL poinformował, że w zapytaniu ofertowym 
gmina otrzymała niższą cenę. 
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
 

W głosowaniu nie brali  udziału Wiceprzewodnicząca rady Maria Rybka i radny Rafał 
Zagórski , którzy zwolnili się.  
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  11 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.321.2018 
 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że projekt uchwały został 
omówiony.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  11 głosami „za” 
      0 głosów „przeciw” 
      2 głosy „wstrzymujące”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.322.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Dolnośląskiego.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o omówienie projektu uchwały. 
Pan Ireneusz Pyczak kierownik Ref. IRL omówił projekt uchwały.  
Gmina Żmigród wystąpiła do DSGiK z wnioskiem o ujęcie w planie zadań drogowych 
do realizacji następujące inwestycje: 

 rozbudowa ciągu pieszo –rowerowego oraz budowa chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 339 w kierunku węzła drogi S5 Żmigród, 

 budowa ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 339 przy ul. 
Wrocławskiej w Żmigrodzie  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXVII.323.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXVII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1510. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 


